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              Notulen Algemene Ledenvergadering 2020 - Hockeyclub Hisalis 
d.d. 3 maart 2021 

 
AANGEMELD (39): 
O. Flippo, F. Duivenvoorden, H. Cozijn, S. van Dijk, M. Vink, R. Austie, K. Vonk, R. Vonk, N. Ruigrok-Janssen,  
K. den Elzen, P. Heemskerk, J. Flippo, B. Broersen, E. Ruigrok, J. Hubert, T. Legel, J.K. Sterkenburg, J. de Ridder, 
M. Knaap, L. Petiet, C. de Bruin, A. Warmerdam, S. Cozijn, C. van den Bosch, C. Olie, L. Vos, H. Kuiper,  
T. Elfering, K. Langeveld, B. Lefeber, W. Dijkhuis, P. Jasperse, I. Jongenotter, J. van Schieveen, E. Rodewijk,  
M. Schouten, D.J. Remmerswaal, M. Vergouwen, B. Juffermans. 

 
Deze ALV wordt digitaal gehouden. De Coronamaatregelen verbieden een fysieke 
samenkomst. Bovengenoemde personen zijn leden en/of ouders/verzorgers van leden die 
ingelogd zijn; het kan dus voorkomen dat meer dan één persoon aan de ALV hebben 
deelgenomen vanuit hetzelfde inlog-account en scherm. De voorzitter geeft uitleg over hoe 
tijdens de ALV digitaal vragen gesteld kunnen worden en hoe het digitaal stemmen werkt.  
 
1. Opening 
De voorzitter opent om 20.00 uur deze Algemene Ledenvergadering 2020 en verwelkomt de 
leden, ouders/verzorgers van leden en erelid Riet Austie. 
 
2. Notulen 
De notulen van zowel de ALV van 20 november 2019 als van de Buitengewone Algemene 
Ledenvergadering van 20 juli 2020 worden in zijn geheel doorgenomen.  
 
ALV van 20 november 2019  
Er worden geen vragen gesteld. Bij stemming worden de notulen goedgekeurd met 34 
stemmen voor en 0 stemmen tegen.  
 
Buitengewone Algemene Ledenvergadering van 20 juli 2020 
Er worden geen vragen gesteld. Bij stemming worden de notulen goedgekeurd met 33 
stemmen voor en 0 stemmen tegen.  
 
3. Terugblik seizoen 2019-2020 en eerste helft 2020-2021 
 
Seizoen 2019-2020 
 
Hockey-technisch:  
 In september 2019 start het seizoen 2019-2020 als vanouds. 
 In december 2019 start de zaalhockeycompetitie als vanouds.  

Door de slechte weersomstandigheden annuleert de KNHB de laatste weken en worden 
er geen zaalkampioenen uitgeroepen.  

 Op 15 februari 2020 hervatten de veldtrainingen. 
 Begin maart 2020 vangt de veldhockeycompetitie weer aan.  
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 Vanwege de intrede van Corona in Nederland volgt op 12 maart 2020 een volledige lock-
down. Het hele seizoen wordt er verder geen competitiewedstrijd meer gespeeld. Wel 
mogen op 4 mei 2020 de jongste jeugd en junioren weer trainen, met de nodige 
restricties, en mogen op 11 mei 2020 de senioren weer trainen, ook met de nodige 
restricties waaronder de 1,5 meter afstand regel. En dit gaat zo de hele zomer door. 
 

Evenementen en andere zaken:  
 In de eerste week van de zomervakantie 2019 vindt er een BP (Billy Bakker, Mirco 

Pruyser) kamp plaats voor de Jeugd. 
 In december 2019 is er het befaamde kerstdiner en –feest in het clubhuis. 
 In januari 2020 vindt de Nieuwjaarsborrel in het clubhuis plaats. 
 Op Valentijnsdag worden geschenken rondgebracht voor alle vrijwilligers van Hisalis. 
 In februari 2020 vindt er een Pubquiz in het clubhuis plaats met meer dan 100 

deelnemers. 
 Na de intrede van Corona in Nederland worden vanaf begin april online trainingen 

aangeboden aan alle Hisalis leden. Wekelijks op iedere maandag, woensdag en vrijdag is 
er een half uur online training. Trainingen worden door verschillende trainers van Hisalis 
verzorgd, en 1x door Björn Kellerman en 1x door Frederique Matla. 

 Op 5 mei 2020 is er een clinic voor de jongste jeugd door BP-College met meer dan 75 
deelnemers. 

 In mei 2020 worden kleine geschenken rondgebracht aan de sponsoren. 
 In juni 2020 wordt een online Pubquiz georganiseerd. 
 
Seizoen 2020-2021 (eerste helft) 
 
Hockey-technisch: 
Het seizoen 2020-2021 begint in één woord geweldig. 
 In juli 2020 wordt een akkoord met de gemeente bereikt over de financiering van en 

eigen bijdrage voor de vervanging van Veld 1 door een waterveld. 
 Op 20 juli 2020 wordt deze financiering en eigen bijdrage goedgekeurd door onze leden in 

een Buitengewone ALV. 
 In augustus 2020 start de aanleg van dit waterveld. 
 Op vrijdagmiddag 4 september om 15:00 uur wordt het veld speelklaar verklaard! 
 Op 5 september start de competitie, mét Coronabeperkingen voor publiek (1,5 meter 

afstand, inschrijven publiek i.v.m. bron- en contactonderzoek, etc.) en clubhuisfunctie 
(zitten op terras, beperkt assortiment, etc.). 

 Op 20 september 2020 wordt het nieuwe Veld 1 formeel geopend <zie hieronder>. 
 Vanaf 3 oktober is publiek helaas niet meer bij de wedstrijden toegestaan. 
 Op 12 oktober worden de competities geheel stilgelegd. 
 Ook de zaalhockeycompetitie wordt op het laatste moment afgeblazen. 
 Trainen en onderlinge wedstrijden in clubverband blijven toegestaan voor de junioren; 

senioren mogen helaas niets meer, ook niet trainen.  
 Op 23 maart 2021 mogen jonge senioren t/m 26 jaar weer trainen en onderlinge 

wedstrijden in clubverband spelen. 
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Evenementen en andere zaken: 
 In de laatste week van de zomervakantie 2020 is er een dagclinic voor de Jeugd van BP. 
 Op 20 september 2020 wordt het nieuwe Veld 1 formeel geopend door wethouder Sport, 

Jeanet van der Laan, in aanwezigheid van wethouder Financiën, Kees van der Zwet, en 
onze sponsoren, waaronder Martijn Claassen, naamgever aan Veld 1: ”WereldWijnen”. 

 In verband met de opening van Veld 1 zijn er in de twee dagen daarvoor diverse 
activiteiten, waaronder een wedstrijd tussen heren 1 en oud heren 1, en een clinic voor 
de jeugd door Frédérique Matla.  

 In december 2020 vindt er wederom een online Pubquiz (Christmas Edition) plaats. 
 Daarnaast wordt in december 2020 een bloembollenactie georganiseerd, als 

plaatsvervanger voor de Geraniumactie die in 2020 niet doorging. 
 Op 17 april 2021 zal er een Online Bingo zijn; noteer maar alvast in de agenda! 
 
Dankzegging 
Het organiseren van alle bovengenoemde activiteiten, goedkeuring krijgen voor alle 
Coronaprotocollen, maatregen treffen waardoor de regels duidelijk zijn, en blijven voldoen 
aan de steeds weer wijzigende maatregelen, was echt heel veel werk, verricht door vele 
vrijwilligers. De voorzitter noemt hiervan een aantal voorbeelden, om iets meer context te 
geven.  
 De Corona coördinatoren Casper Claassen, Thijs Legel, Matthijs Wijling en Zoë 

Duivenvoorden hebben op en rond de velden alle Coronamaatregelen gefaciliteerd en 
gehandhaafd, en tussen de trainingen door hebben zij steeds weer al het materiaal 
helpen desinfecteren.  

 De ‘indelers’ Ilona Duivenvoorden en Mirjam van Beek hebben steeds weer 
veranderende trainings- en wedstrijdschema’s samengesteld. 

 Sven Cozijn heeft 1000 en 1 dingen gedaan om steeds het clubhuis ‘Corona-proof’ te 
houden en allerlei activiteiten ondersteund, zoals de online trainingen, online pubquizen 
en ook deze digitale vergadering.  

 Jan Karel Sterkenburg en Riet Austie hebben heel veel werk verricht om Veld 1 te 
realiseren.   

 Walter Heemskerk heeft met een tractor en aanhanger het oude hekwerk en dug-outs 
van Veld 1 afgevoerd en verkocht, en daarmee een mooie opbrengst voor de club 
gerealiseerd.  

 En vele andere vrijwilligers hebben bijgedragen om in de afgelopen 1,5 jaar Hisalis op 
een goede wijze door de Coronamaatregelen heen te loodsen en de sfeer in de club goed 
te houden.  

De voorzitter dankt namens het bestuur al deze vrijwilligers heel, heel hartelijk. Het laat zien 
dat wij een mooie club zijn, voor leden door leden! 
 
Er zijn geen vragen over agendapunt 3 
 
4. Financiële rapportage seizoen 2019-2020 
De penningmeester geeft een uitgebreide toelichting op de financiële rapportage over het 
boekjaar 2019-2020. Deze rapportage wordt onderschreven door het gehele bestuur en 
staat gepubliceerd op de website (achter de login).  
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Na overleg met Harry Persoon, voormalig penningmeester, zijn een aantal mutaties 
doorgevoerd waardoor de balans is geactualiseerd. Deze mutaties worden uitvoerig 
toegelicht.  
 
De Coronacrisis heeft invloed gehad op de cijfers; er waren tegenvallende inkomsten, 
uitgaven die lager uitvielen en kwijtschelding van een deel van de huur. De financiën zijn 
uitgebreid doorgesproken in het bestuur en met de Kascommissie, bestaande uit Koert den 
Elzen en Nanda Ruigrok-Janssen.  
 
Na deze uitgebreide toelichting is er gelegenheid tot het stellen van vragen. Er blijken geen 
vragen te zijn, hetgeen de penningmeester nog niet eerder heeft meegemaakt! De voorzitter 
dankt de penningmeester en geeft het woord aan de Kascommissie, die het financiële 
verslag van de penningmeester en het bestuur heeft gecontroleerd.  
 
Namens de Kascommissie geeft Koert den Elzen aan de stukken met de penningmeester te 
hebben doorgenomen, de bankafschriften te hebben gecontroleerd en het document ter 
goedkeuring te hebben ondertekend. De Kascommissie stelt de ALV voor het bestuur 
decharge te verlenen. De voorzitter dankt de Kascommissie voor hun werk en voor hun 
goedkeuring. Vanuit de aanwezigen zijn er geen vragen aan de Kascommissie en wordt 
overgaan tot het verzoek van het bestuur aan de ledenvergadering om het financiële verslag 
van het bestuur over boekjaar 2019-2020 goed te keuren en daarmee het bestuur over dat 
boekjaar decharge te verlenen. 
 
In de gehouden stemming zijn er geen tegenstemmen en 41 voorstemmen. Hiermee is het 
financiële verslag van het bestuur over boekjaar 2019-2020 goedgekeurd, en is daarmee het 
bestuur over dat boekjaar decharge verleend.  
 
De Kascommissie dankt de penningmeester voor de gastvrijheid en uitleg. Zij stelt voor om 
te gaan reserveren voor ‘groot onderhoud’. De penningmeester geeft aan dat dit besproken 
is in het bestuur en dat hier follow up aangegeven zal worden.  
 
Dit is het laatste jaar van Koert den Elzen als lid van de Kascommissie; Rijk Vonk wordt 
voorgedragen en aangesteld als nieuw lid en wordt verwelkomd door de voorzitter.   
 
5. Financiële vooruitzichten seizoen 2020-2021 
De penningmeester geeft een uitgebreide toelichting op de begroting 2020-2021. Gezien de 
omstandigheden was het niet eenvoudig deze op te stellen; de stukken zijn gebaseerd op de 
situatie van maart 2021, waarbij rekening is gehouden met een iets lager leden aantal en 
geen zaalinkomsten, geen barinkomsten vanaf nu t/m 30 juni, en het feit dat dit seizoen al 
voor de helft is gepasseerd, waardoor de begroting posten bevat die in afgelopen maanden 
al gerealiseerd zijn.  
 
De voorzitter dankt de penningmeester voor het toelichten van de begroting 2020-2021. Er 
zijn geen vragen en er wordt overgegaan tot het verzoek van het bestuur aan de 
ledenvergadering om deze begroting vast te stellen. 
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In de gehouden stemming zijn er geen tegenstemmen en 41 voorstemmen, waarmee de 
begroting voor 2020-2021 is goedgekeurd.  
 
Op verzoek wordt hierna agendapunt 9 behandeld, waarna weer wordt teruggegaan naar 
agendapunt 6.  
 
6. Contributie seizoen 2021-2022 
Het bestuur heeft geen voorstel ingebracht ter wijziging van de contributie. De contributie 
voor het seizoen 2021-2022 blijft daarmee gelijk aan die voor het huidige seizoen: geen 
voorgestelde stijging aldus.  
 
Overwegingen van het bestuur na lang en zorgvuldig overleg zijn de volgende:  
 De Buitengewone Algemene Ledenvergadering op 20 juli 2020 stond in het teken van de 

voorgestelde aanleg van een waterveld en de eigen bijdrage hiervoor. Een vraag die 
hierbij van belang was, was: is een contributieverhoging nodig voor de eigen bijdrage in 
de vorm van een huurverhoging van maximaal €10.000,- per jaar gedurende 10 jaar? 
Tijdens die vergadering is aangegeven dat de financiële situatie en vooruitzichten van 
Hisalis zodanig solide waren dat wij zo’n huurverhoging konden absorberen, en dat daar 
vooralsnog geen contributieverhoging voor het seizoen 2021-2022 voor nodig was. Nu, 7 
maanden later, is de jaarrekening over 2019-2020 afgerond en een realistische begroting 
voor 2020-2021 opgesteld. De conclusie is dat de financiële vooruitzichten er niet op 
achteruit zijn gegaan. Naar verwachting zal de huurverhoging tussen de €5.500 en €8.500 
per jaar uitkomen, gedurende 10 jaar. Alles overziende herbevestigt het bestuur de 
eerdere conclusie: de huurverhoging vanwege de vervanging van Veld 1 door een 
waterveld leidt vooralsnog niet tot een contributieverhoging voor het seizoen 2021-2022. 

 Een klein aantal seniorleden heeft aangegeven het wrang te vinden dat de volledige 
contributie voor de tweede termijn van het seizoen 2020-2021 werd geïnd zonder 
begeleidend schrijven waarin erkend werd dat daar voor de senioren geen hockey 
tegenover stond, zelfs geen trainingen. In een email heeft het bestuur hier excuses voor 
aangeboden en de incassodatum uitgesteld tot de week van 10 maart 2021, een week na 
deze ALV. De voorzitter geeft voorts aan dat contributie- en sponsorgelden onmisbaar zijn 
en blijven om in deze bizarre Corona tijden te overleven, en dat ook de NOC/NSF en de 
KNHB adviseren om de volledige contributies te blijven innen. De voorzitter erkent 
daarentegen ook dat naast de financiële maat en noodzaak, er ook een menselijke maat 
en overwegingen zijn, en dat het bestuur daarom besloten heeft tot een beperkte 
financiële tegemoetkoming, als volgt. 

 Seniorleden en G-hockeyleden krijgen voor het seizoen 2021-2022 de mogelijkheid om 
een tegemoetkoming te ontvangen van 25% van de contributie voor de eerste termijn 
van dat seizoen. Dit geldt alleen voor seniorleden en G-hockeyleden, en niet voor 
juniorleden, aangezien laatstgenoemden het gehele jaar hebben kunnen trainen en 
onderlinge wedstrijden hebben kunnen spelen. Het bestuur realiseert zich dat ook dat 
niet ideaal is/was, maar de seniorleden en G-hockeyleden hebben 100% stilgestaan. 
Verder geldt deze tegemoetkoming alleen voor díe leden die dit seizoen al seniorlid of  
G-hockeylid zijn, en dit komend seizoen ook zijn.  

 Op deze wijze draagt de hockeyvereniging de kosten voor de tegemoetkoming op een 
moment dat er ook weer (naar verwachting) (bar)inkomsten tegenover staan. 
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 Deze tegemoetkoming wordt gefaciliteerd door na het toezenden van de factuur voor de 
eerste termijn van het seizoen 2021-2022 ook een link te sturen waarmee aangeven kan 
worden voor deze tegemoetkoming in aanmerking te willen komen. De voorzitter geeft 
aan dat de betrokken seniorleden en G-hockeyleden ook de mogelijkheid hebben om 
deze tegemoetkoming aan de club te laten. Daarom wordt deze tegemoetkoming niet 
uitgevoerd als korting op de contributie maar meer als een ‘cash back’ programma. 

 Om verwarring te voorkomen geeft de voorzitter nogmaals dat de contributienota voor 
de tweede termijn van dit seizoen in de week van 10 maart gewoon wordt geïnd. 

 
Vanuit de leden die aan deze ALV deelnemen wordt waardering uitgesproken voor het 
aanbieden van deze tegemoetkoming; een sympathiek gebaar.  
 
7. A) Bestuurswijzigingen 

 Afredend: Susanne van Dijk, algemeen bestuurslid, stelt zich niet herkiesbaar.  
De voorzitter dankt Susanne van Dijk voor haar inzet en bijdragen, en zeker ook de 
juridische ondersteuning. Eerder vandaag is een bos bloemen bij haar thuis 
langsgebracht. Susanne bedankt de vergadering voor de prachtige bos en geeft aan dat er 
ook in de toekomst altijd een beroep op haar gedaan kan worden.  

 Vacature secretaris. Nadat Silvia Kiezenbrink per 1 juli 2020 haar bestuursfunctie als 
secretaris had neergelegd, is Kitty Vonk na de zomer begonnen in de secretarisrol, niet 
zijnde bestuurslid. In de BALV van juli 2020 heeft de penningmeester de vrijgekomen 
bestuursplek van Silvia Kiezenbrink ingenomen. Door het vertrek van het bestuurslid 
Algemene Zaken, Susanne van Dijk, kan deze bestuursplek worden ingevuld met die van 
de secretaris. Indien de voordracht van Kitty Vonk wordt gesteund door de ALV, zijn de 
rollen van secretaris en penningmeester weer verankerd in het bestuur.   
Kitty Vonk stelt zich voor. In het kort: nooit gehockeyd, wel een hockey verleden en een 
passie voor hockey: zaalcommissaris geweest en bestuurslid van het district Midden 
Nederland, portefeuille zaalhockey.  
 

De voorzitter geeft aan dat conform de Statuten de voordracht door het bestuur van Kitty 
Vonk als bestuurslid een bindende voordracht is. Verder heeft zich geen tegenkandidaat 
gemeld. Kitty Vonk is daarmee de enige kandidaat. In de stemming zijn er geen 
tegenstemmen en 43 voorstemmen. Hiermee is de voordracht van Kitty Vonk als secretaris 
goedgekeurd en wordt zij welkom geheten.  
 
7. B) Vooruitblik en plannen 2021-2022 

 De tijden zijn onzeker, maar we werken verder aan een organisatie-indeling:  
We zoeken in ieder geval nu al naar:  
- een vrijwilliger die gaat zoeken naar vrijwilligers; 
- jongere senioren die een organiserende taak willen vervullen; dit verbetert ook de 
diversiteit binnen het organiserende kader; 
- nieuwe vrijwilligers, vanuit de ouders van jongere juniorleden; hockeykennis/ervaring is 
niet nodig. 

 Onderhoudsplan clubhuis zoals voorgesteld door de kascommissie: 
De voorzitter vraagt zich af of er een vrijwilliger is die hieraan wil meewerken?  
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 Overkapping/tent (aangeboden door de Vrienden van Hisalis):  
Deze wordt 22 april geplaatst: het is een overkapping van tentzeil. Zodra de horeca open 
mag wordt er een ceremoniële opening op de club gepland.  

 
8. Ingekomen stukken 

 Volgens de Statuten kunnen tot 10 dagen vóór de ALV door minstens 5 leden voorstellen 
worden gestuurd aan het Bestuur, voor behandeling op de ALV. Dergelijke voorstellen zijn 
niet binnen gekomen. 

 Ook zijn er geen andere stukken bij het Bestuur binnengekomen die op de ALV behandeld 
zouden moeten worden. 

 
8. Wim Schwarz Beker 
In 1974 was Wim Schwarz keeper van Heren 1. Hij maakte zich bij Hisalis op allerlei terreinen 
verdienstelijk en was in het dagelijks leven gezagvoerder bij KLM Helikopters. Op 10 mei 
1974 is hij door een helikopterongeluk om het leven gekomen. De toenmalige voorzitter van 
Hisalis, Gerard van Baalen, heeft toen de Wim Schwarz Beker in het leven geroepen, ter ere 
van teams of personen die zich zeer verdienstelijk hebben gemaakt voor Hisalis. Het 
toekennen van de Wim Schwarz Beker is een zeer groot blijk van waardering vanuit de 
vereniging, en voor de ontvanger een trotse plek in een historische lijst van illustere 
voorgangers. Winnaars van de laatste 5 jaar zijn: 

 2015 - Anje Hepkema 

 2016 - Nanda Ruigrok - Janssen 

 2017 - Maarten Knaap 

 2018 - Falco Paul en Chantal Pijpe 

 2019 - Heren 2 
Voor de uitreiking van de Wim Schwarz Beker voor 2020-2021 (met terugwerkende kracht 
tot november 2020) geeft de voorzitter het woord aan Marjelle Vink. 
Marjelle vindt het een eer om namens het bestuur deze beker te mogen aanbieden aan Titia 
Mackenzie.  Sinds 2013 was Titia barhoofd, veel weekenden achter de bar en op de club, en 
altijd bereid bij te springen: je belde Titia en het werd geregeld. Titia betekent heel veel voor 
de club. Om gezondheidsredenen moest zij vorig jaar stoppen. Het bestuur en alle leden 
bedanken haar voor alles wat ze voor Hisalis heeft gedaan. Haar dochter (in het complot) 
overhandigt haar de beker bij haar thuis, zichtbaar voor de camera. Titia is blij verrast en 
bedankt iedereen voor het mogen ontvangen van de Wim Schwarz Beker. 
 
9. Rondvraag  
Vraag:  Heeft de vereniging gebruik gemaakt van de financiële tegemoetkomingen die vanuit 
overheidswege zijn aangeboden in deze Coronacrisis? 
Antwoord:  Zeker, deze gelden zijn apart gezet, tot dat de definitieve bevestiging van 
overdracht van het vooruit ontvangen bedrag verkregen is.  
 
10. Sluiting 
De voorzitter geeft aan dat normaal gesproken de ALV wordt afgesloten met een 
gezamenlijk drankje aan de bar, op kosten van het bestuur. Helaas zal daar nu geen sprake 
van kunnen zijn. Na het uitspreken van de hoop op betere tijden sluit de voorzitter de 
vergadering, heel prozaïsch, af met een tikje van de voorzittershamer voor de camera. 


